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Van het bestuur 
Als bestuur van de vereniging van oud-medewerkers hebben we duurzaamheid omarmd. Dat wil 
zeggen geen papieren VOM Forum meer, scheelt papier en plastic. En natuurlijk portokosten. De 
oplossing is de digitale nieuwsbrief. Zo kunnen we actueel inspringen op activiteiten en onderwerpen, 
die voor onze leden van belang zouden kunnen zijn. Ik wil dan ook graag de aandacht vestigen op de 
zeer interessante bijeenkomst Duurzaam die ik bezocht heb. Meer daarover verder in deze digitale 
nieuwsbrief. Dank aan Martin Snijder en Debbie van Schaik voor deze eye-opener over duurzaam leven 
en onze invloed daarop.  
En uiteraard wens ik onze leden veel leesplezier met deze digitale versie. Schroom niet om zelf eens iets op papier te 
zetten wat voor onze leden interessant kan zijn.  En stuur dat naar de redactie van deze uitgave nieuwsbrief@vom-
aventus.nl  

Met hartelijke groet,  
Jannetje G. Bruyns - de Graaf 
 
 
Van de activiteitencommissie 
Terugblik 2022 
De eerste 2 maanden van 2022 zaten wij nog in een lockdown vanwege corona, waardoor geen activiteiten.             
Het lijkt alweer lang geleden. 
Begin maart zijn we gestart met de ALV, daarna in april met “Vier de Lente”. 
Elkaar ontmoeten en bijpraten. Wat was dat gezellig, elkaar weer zien. Daarna was er maandelijks een activiteit. Wij 
zijn met elkaar weer veel op pad geweest, van Bussloo naar Venlo, Buitenpost, Hasselt en Schokland. Van een 
museumbezoek, een stadswandeling, een bedrijfsbezoek naar een paddenstoelenzoektocht. 
Er kwam weer van alles voorbij. 
 
Vooruitblik 2023 
Ook voor het nieuwe jaar hebben wij alweer de nodige voorbereidingen getroffen, zie activiteitenkalender 2023  
Wat al op de planning staat, zijn de vaste activiteiten zoals de Nieuwjaarsbijeenkomst en de Algemene 
Ledenvergadering. Maar ook bewegen middels Pitch&Putt, stadswandelingen en een bezoek aan Bronbeek. 
Verder zijn wij nog op zoek naar leuke/boeiende activiteiten. Heeft u een idee of tip, laat het aan ons weten via 
activiteit@vom-aventus.nl  
Namens de activiteitencommissie, Joke Leenarts 
 
Herfstwandeling 
Onder leiding van de 2 enthousiaste IVN gidsen Corlène van den Camp en Bertus Schoenmakers was er op 20 
oktober een herfstwandeling in Laag-Soeren.  
Inmiddels een jaarlijks terugkerende activiteit die op veel animo kan rekenen.  
 

 

       



Duurzaamheid 
Op vrijdag 11 november organiseerde de VOM een presentatie over een zeer actueel onderwerp. Het onderwerp was 
duurzaamheid. Er is veel behoefte aan goed opgeleid technisch personeel, anders komen de zonnepanelen en de 
warmtepomp niet in en op onze huizen. 
Cleantech Regio is al een aantal jaren een samenwerkingsverband, die de samenwerking tussen onderwijs, overheid 
en ondernemers op regionaal niveau versterkt. Motto is dan ook: SAMEN NAAR EEN SCHONE TOEKOMST  
De presentatie werd verzorgd door Debbie van Schaik en Martin Snijder. 
Debbie van Schaik nam ons mee in de wereld van Cleantech Regio. Zij begon met drie doelstellingen, die alle drie een 
eigen uitdaging hebben: 

1. Gezonde leef- en werkomgeving in de regio 
2. Toekomstbestendige arbeidsmarkt 
3. Circulaire en energieneutrale economie. 

Hiervoor is een uitvoeringsagenda ontwikkeld met een aantal projecten, zoals 
• een ontwikkelingsfonds voor her- en bijscholing. 
• werk.nl (leer- werktrajecten) 
• onderwijs en ondernemers bij elkaar brengen 

Debbie was verder benieuwd hoe wij zelf bezig waren met duurzaamheid. 
Een ieder deed hierover zijn/haar zegje met uiteenlopende en verrassende resultaten. 
Daarna vertelde Martin Snijder over de positie van het begrip duurzaamheid in het onderwijs. Tot onze verrassing 
bestaat er al een keuzedeel: MBO duurzaamheid. 
Martin vertelde hier met veel passie over. Dit keuzedeel wordt gegeven bij het vak Burgerschap in het MBO. Er wordt 
uitgegaan van de eigen leefwereld en duurzaamheid in de eigen beroepspraktijk. Bijv. duurzaamheid in de techniek, de 
gezondheidszorg, de winkel etc. etc. Er is dan ook een website: MBO duurzaamheid. Ook op YouTube is veel 
beeldmateriaal beschikbaar. 
Binnen het MBO (Aventus) en HBO (Saxion) loopt er een project E-waste. Al het elektronisch afval, dat meestal wordt 
weggegooid, wordt nu verzameld en gerepareerd. 
Al met al was het voor ons een zeer interessante en leerzame bijeenkomst.  
Ruud Liebrechts     
                                                                               

 

                                                                                           
Royal Talens Apeldoorn  

Op 5 oktober en 16 november hebben wij 
genoten van ons bezoek aan het 
Experience Centre Royal Talens. De 
belangstelling was zo groot dat wij de 
groep moesten splitsen. Er konden maar 12 personen per rondleiding mee. 
Talens is in 1899 opgericht met als doel, zoveel mogelijk mensen stimuleren om uiting te geven aan hun creativiteit. In 
1949, toen Talens 50 jaar bestond, heeft Koningin Wilhelmina het predicaat Koninklijk geschonken aan Talens. Vanaf 
dat moment werd het Royal Talens. Dit was heel bijzonder, bij 50 jaar. Maar Koningin Wilhelmina had een passie voor 
schilderen. Zij gebruikte ook de producten van Talens. 
Na een kopje koffie zijn we met de rondleiding door de fabriek gestart. 
Rosanne van Loenen heeft ons met veel enthousiasme de fabriek laten zien. Van de samenstelling en weging van de 
juiste ingrediënten, via het mengproces naar het vulproces en verpakproces. Binnen de blauwe lijnen op de vloer 
mochten wij kijken naar het productieproces. Bijvoorbeeld hoe men de verschillende kwaliteit verven maakt, hoe vaak 
de verf door een wals gaat en waarom dit zo’n verschil maakt. Veel bekende kunstenaars werken met de producten 
van Royal Talens. Zij zijn wereldwijd de ambassadeurs van het bedrijf. Op de site van Royal Talens 
www.royaltalens.com kun je de namen van deze Ambassadeurs vinden.  Ook dit was weer een leuk en boeiend 
bezoek!  

Namens de activiteitencommissie, 
Joke Leenarts 

 

 



Communicatie 

Vanaf 1 januari 2023 worden de nieuwe e-mailadressen van de Vom actief. Het gaat hierbij om 
algemeen@vom-aventus.nl  voor algemene zaken zoals bijvoorbeeld secretariaat en Lief&Leed 
activiteit@vom-aventus.nl voor alles wat te maken heeft met de activiteiten en de activiteitencommissie 
nieuwsbrief@vom-aventus.nl voor de communicatie over of voor de nieuwsbrief. 
 

Lief & Leed 

Op 2 oktober jl. is onze oud-collega en Vom-lid Frans van Melsen op 80-jarige leeftijd overleden. 
Hij was een markante collega die o.a. bij de sector Economie en GDW werkzaam is geweest. 
Velen zullen hem ook kennen van zijn werk bij de OR. We wensen de familie en vrienden van 
Frans veel sterkte. 

 

Eind oktober ontvingen wij bericht dat Annie Vegelin, de vrouw van Jan Vegelin, is overleden. We wensen Jan en zijn 
familie veel sterkte. 

 

 

 

We wensen jullie warme, gezegende en gezellige kerstdagen en voor 2023 veel 
liefde en geluk. 

 

Kerstnacht – het woord is als een lafenis,  
een koele sneeuw, glanzend onder het zachte 
stralen der sterren – op de landen is 
het weerloos stil, een ongerept verwachten. 

Kerstnacht – het eenzaam zwerven der gedachten 
rondom het oud verhaal, het nimmer uit te spreken 
verlangen naar het helder zingen in de nacht en het 
opgaan van de ster, een lichtend teken. 

Kerstnacht – het sneeuwt op uw geschonden aarde, 
dun en versnuivend dekt een huivering 
van ijle val, een lichte zuivering 
het vragen, dat wij ongestild bewaarden. 

Tekst: gedicht Kerstnacht van Ida Gerhardt (1905 – 1997)  

 

Nieuwjaarsreceptie 

We nodigen jullie (en partner) van harte uit voor de nieuwjaarsreceptie van VOM Aventus op woensdag 18 januari 
2023 van 15.00 – 17.00 uur in de BAR op de 1ste etage, Laan van de Mensenrechten 500 te Apeldoorn.  

 


